

师资队伍/个人信息

姓名	王胜红	性别	男	
职称	讲师	系别	机械工程系	
学位	工学博士			
E-mail	redtomatoin@163.com			
单位地址	南京市浦口区点将台路 40 号	邮编	210031	
研究领域	机电系统监测与控制			
社会兼职				
承担项目	1. 企业合作：制动阀及闸瓦生产线控制系统研制，主持，12.6 万, 2010H1101。 2. 企业合作：制动阀及闸瓦生产线控制软件设计，主持，4.4 万, 2012H1201。 3. 农业部“948”：大型拖拉机自动变速器引进与研发，参与，2.0 万, 2010Z18。			
学术成果				
奖励荣誉				

Teaching staff/ Personal information

Name	Wang Shenghong	Gender	Male	
Title	Lecturer	Department	Department of Mechanical Engineering	
Degree	Ph.D			
E-mail	redtomatoin@163.com			
Unit address	Dianjiangtai Road 40#,Pukou District, Nanjing, China		Post code	210031
Research field	Electromechanical system monitoring and control			
Social appointments				
Research projects	<p>1. Enterprise cooperation: The control system design of brake valve and brake-shoe production line, principal, 126 thousand Yuan, 2010H1101.</p> <p>2. Enterprise cooperation: The software design of control valve and brake-shoe production line , principal , 44 thousand Yuan, 2012H1201.</p> <p>3. Ministry of Agriculture “948” : Introduction and development of automatic transmission for large tractor, Participant, 20 thousand Yuan, 2010Z18.</p>			
Academic achievements				
Reward & honor				